
 آرمان ملی: پس از ادعای دبیرکل فدراسیون فوتبال مبنی بر 
کنون موضوع یک  جعل امضایش از سوی مسئولان استقلال، ا

پرونده جعل دیگر در این باشگاه مطرح شده است. 
   حکم پرونده قبلی 

هدایت ممبینی دبیرکل فدراسیون فوتبال چندی پیش 
گاهی  در نامه ای مدعی شده بود که باشگاه استقلال بدون آ
او از سربرگ و امضایش برای ارسال نامه ای به فیفا استفاده 
کرده است. خطیر مدیرعامل استقلال هفته گذشته در مورد 
موضوع جعل نامه فدراسیون فوتبال توسط باشگاه استقلال 
گفت: »من خیلی متأسفم برای یک مقام ارشد فدراسیون 
فوتبال که بدون هیچ دلیلی اصلاً به خودش جرأت داده است 
که یک نامه را با عنوان جعل از سوی باشگاه ما تولید کند! من 
واقعاً متأسفم که این اتفاق افتاده است و با آقای تاج به عنوان 
رئیس فدراسیون فوتبال هم صحبت کردم و ایشان قول داده 
است که به جد این مسأله را پیگیری کند. نمی دانم چه بگویم. 
حتی تولید این نامه اشتباه بود و بیرون دادن آن خیانت. کلی 
نامه محرمانه در فدراسیون وجود دارد. بعد از دربی و آن همه 
فشاری که از باشگاه پرسپولیس آمده بود، این نامه منتشر شد. 
این نامه از طرف عوامل باشگاه پرسپولیس منتشر شده است. 
اینکه این نامه چطور به دست عوامل باشگاه پرسپولیس 
رسیده است، خودش جای سؤال دارد. من متأسفم. این نامه 
را هدفمند رسانده اند به دست باشگاه پرسپولیس و عوامل این 
باشگاه. من با کل خبرگزاری ها این موضوع را چک کردم. آنها 
عنوان کردند نامه یادشده از طرف یکی از عوامل مهم باشگاه 
پرسپولیس به دست آنها رسیده است. من اسم نمی آوردم.« روز 
پنجشنبه گذشته کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال در پرونده 
جعل سند توسط باشگاه استقلال، دستور موقت صادر کرد. به 
گزارش فدراسیون فوتبال، پیرو گزارش حراست فدراسیون مبنی 
بر جعل و استفاده از سندمجعول موضوع نقض صریح ماده ۹ 
آیین نامه اخلاق فدراسیون در باشگاه استقلال و با توجه به 
گزارش دپارتمان بین الملل فدراسیون و تحقیقات صورت گرفته 
، مدیرعامل باشگاه استقلال و توضیحات  و احضار علی خطیر
نامبرده و در ادامه اقرار سروش مهاجری، مسئول روابط 
بین الملل باشگاه استقلال بر اصل ارتکاب رکن مادی تخلف و 
اهمیت برخورد سریع با تخلف رخ داده، لذا بدین وسیله بنا به 
خ ۲۹/۹/۱۴۰۲ ریاست محترم دیوان تحقیقات بر  پیشنهاد مور
جلوگیری از فعالیت تا تعیین تکلیف نهایی و صدور حکم قطعی، 
مستند به مواد ۲و۳و۳و۵و۹و۶۵ آیین نامه اخلاق فدراسیون 
فوتبال، سروش مهاجری )رئیس روابط بین الملل استقلال( با 
دستور موقت به میزان ۲۰ روز از هرگونه فعالیت مرتبط با فوتبال، 
فوتسال و فوتبال ساحلی تا تعیین تکلیف نهایی محروم خواهد 

بود. تصمیم صادر ابلاغ و ظرف یک هفته از جانب وی قابل 
اعتراض در کمیته استیناف است. 

   ماجرای جدید 
این ماجرا مربوط به قرارداد منزل گوستاوو بلانکو مهاجم 
آرژانتینی استقلال است. در این قرارداد نام، نام خانوادگی، 
کد ملی و تمام مشخصات خانی آمده، اما فرشید سمیعی پای 
برگه را امضا زده و اثر انگشت او وجود دارد در حالی که خانی در 
شکایت خود اعلام کرده چنین اجازه ای نداده و البته در محل 
امضای سمیعی کلمه »از طرف« نیز به چشم نمی خورد. دیگر 
امضای این قرارداد مربوط به خطیر است. در بخشی از مدارکی 
که در اختیار تسنیم قرار دارد، یک متمم به چشم می خورد که 
در آن آمده سمیعی به جای خانی امضا کرده و این در شرایطی 
است که عضو هیات مدیره استقلال ادعا کرده چنین اجازه ای 
نداده و این موضوع را نیز قبول ندارد. خانی به دلیل اینکه 
باشگاه استقلال اثر انگشت و امضای او را جعل کرده از خطیر 
مدیرعامل و سمیعی عضو هیات مدیره آبی پوشان شکایت 

کرده است. 
   موضوع شکایت 

ح  علیرضا خانی، عضو هیات مدیره باشگاه استقلال، با طر
شکایت در مراجع قضائی، علی خطیر مدیرعامل و فرشید سمیعی 
عضو هیات مدیره این باشگاه را به جعل امضا و اثر انگشت خود 
متهم کرده است. خانی در شکایت خود نوشته است که باشگاه 
استقلال با انعقاد قراردادی به عنوان مستاجر با فردی به عنوان 
، امضا و اثر انگشت خانی را در این قرارداد ثبت کرده، در  موجر
حالی که او از انعقاد قرارداد مطلع نبوده و هرگز آن قرارداد را امضا 
نکرده و اثر انگشتی را هم ثبت نکرده است. خانی در این شکایت 
صراحتا علی خطیر و فرشید سمیعی را به جعل متهم کرده است. 

کنش باشگاه     وا
از  شکایت  خصوص  در  استقلال  باشگاه  هیات مدیره 
مدیرعامل و نایب رئیس هیات مدیره توسط علیرضا خانی 

عضو هیات مدیره این باشگاه بیانیه ای را منتشر کرد: » با سلام 
و عرض ادب خدمت هواداران عزیز باشگاه استقلال ایران! 
احتراما پیرو نشر متن شکواییه یکی از اعضای هیات مدیره 
علیه مدیرعامل و نایب رئیس هیات مدیره باشگاه به استحضار 
می رساند: صاحبان امضای مجاز در باشگاه استقلال جهت 
، مدیرعامل به همراه یکی از اعضای  امضای اسناد تعهدآور
هیات مدیره و مهر باشگاه است. از اینرو، انحصار امضای 
دوم هرگز در اختیار آقای علیرضا خانی نبوده و به همین 
کرد، عضو  جهت وقتی ایشان از امضای قرارداد خودداری 
دیگر هیات مدیره قرارداد را امضا کرد. لازم به ذکر است این 
تغییر و جابه جایی امضای دوم به عنوان متمم با هولوگرام و 
کثریت  کد رهگیری در قرارداد ثبت شده است. ضمنا سابقا ا
هیات مدیره طبق یک مصوبه اختیار امضای دوم را به عضو 
موظف و نایب رئیس هیات مدیره آقای فرشید سمیعی تفویض 
کردند . در حالیکه گفته شده امضای آقای سمیعی روی امضای 
خانی زده، در سند منتشر شده امضای آقای سمیعی که با 
فاصله زیادی با امضای آقای خانی در بخش متمم قرارداد، قرار 
دارد. هیات مدیره باشگاه استقلال ایران خروج اسناد و مدارک 
توسط عضو شناخته شده و متخلف منجمله اسناد ناقصی که 
منتج به تشکیل پرونده علیه باشگاه استقلال شده را به شدت 
محکوم کرده و از مدیرعامل محترم درخواست پیگیری این 
موضوع و تحت تعقیب قراردادن فردخاطی تا حصول نتیجه 
را دارد. هیات مدیره باشگاه استقلال در این مقطع که آرامش 
در باشگاه حکمفرما است و تیم در صدر جدول لیگ برتر 
شرایط خوبی دارد، هرگونه تنش و تشنج که منجر به تخریب 
آرامش باشگاه استقلال شود را محکوم می کند. بدون شک این 
هجمه ها به شکل هدفمند و به قصد تخریب استقلال صورت 
می گیرد و هواداران فهیم استقلال مراقب این تحرکات باشند. 
همچنین از نهادهای نظارتی تقاضای پیگیری و برخورد با فرد 

خاطی را داریم. 
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محرومیت رئیس روابط بین الملل استقلال
 در پرونده فدراسیون فوتبال 

جعل امضا 
در باشگاه استقلال؟!

لیگ برتر راهش را از سوپرلیگ اروپا  
جدا کرد 

به گزارش اسپورت ۲۴، دادگاه عالی اتحادیه 
اروپا با رد شکایت یوفا و فیفا، اجازه برگزاری پروژه 
کنش های  سوپرلیگ را صادر کرد. این امر با وا
کنش از آن  زیادی همراه شده است. تازه ترین وا
باشگاه لیورپول است. تصمیم دیروز دادگاه عالی 
اروپا موضع قبلی لیورپول را در مورد سوپرلیگ 
اروپا تغییر نخواهد داد: »مشارکت ما در این 
پروژه خاتمه یافته است. ما همچنان از طریق 
انجمن باشگاه های اروپا با سایر باشگاه ها همراه 
خواهیم شد و در مسابقات یوفا شرکت خواهیم 
کرد.« به این ترتیب لیورپل به آخرین باشگاه لیگ 
برتری تبدیل شد که از پروژه سوپرلیگ حمایت 
نکرد. پیش از این منچستریونایتد، چلسی، 
تاتنهام، منچسترسیتی و آرسنال و همچنین 
تعدادی دیگر از باشگاه های برتر اروپایی در برابر 
راه اندازی این مسابقات صف آرایی کرده بودند. 

ویژه

لویس گارسیا، سرمربی آلاوس، 
پس از اینکه در بازی برابر رئال 
مادرید، لوکاس واسکز گلزنی کرد 
و یک امتیاز را از آلاوس گرفت، 
حرکات عجیبی از خود به نمایش 
توجه  حرکات  این  گذاشت. 
کاربران فضای مجازی را جلب 

 . د کر

پنجشنبه شب باشگاه سپاهان 
ویدئویی 7 دقیقه ای را در ساعت 
20 برای تبریک شب یلدا منتشر 
کرد. رضا اسدی و سیاوش یزدانی 
بیش ترین نقش را در ویدئوی 
تولید شده توسط روابط عمومی 
سپاهان به مناسبت شب یلدا 

داشتند. 

مدیرعامل و سرمربی تیم ملوان 
بندرانزلی پنجشنبه شب کادر 
آتش نشانی انزلی را سورپرایز 
کردند و در حالی که آنها به دلیل 
شیفت خود حضور در مهمانی 
شب یلدا را از دست داده بودند، 
این لحظات را با مهدی تارتار 

سپری کردند. 

ت
شــ

س نو
عک

        سوپرایز   حرکات عجیب کلیپ

گفتوگو

ناصر ابراهیمی پیشکسوت پرسپولیس در 
خصوص نتایج تیم گل محمدی در لیگ برتر 
صحبت کرد. وی اعتقاد دارد در عدم موفقیت 
هفته های اخیر تیم فوتبال پرسپولیس، اصلاً 

یحیی گل محمدی مقصر نیست.
    درباره تساوی تیم فوتبال پرسپولیس 
مقابل استقلال خوزستان در اهواز چه نظری 

دارید؟
 در عدم موفقیت هفته های اخیر تیم فوتبال 
گل محمدی مقصر  پرسپولیس، اصلاً یحیی 
کامی فقط نداشتن  نیست و علت اصلی این نا
گر بزرگترین مربی دنیا را هم  بازیکن است. ا
برای پرسپولیس بگذارند، اما بازیکن نداشته 
باشد، نمی تواند برنامه ها و تفکراتش را در زمین 
که تیم می برد همه سینه  کند. زمانی  پیاده 
سپر می کنند و می گویند ما عامل اصلی پیروزی 
بودیم، اما زمانی که تیم شکست می خورد، همه 
سرمربی را به عنوان مقصر باخت معرفی می کنند. 
کسب پیروزی، مدیریت  که برای  در صورتی 
باشگاه باید تمامی خواسته های سرمربی را 
برآورده کند تا سرمربی بتواند با مهره و ابزاری که 

در اختیارش است، نتایج خوبی بگیرد.
ل و پرسپولیس در دیدار   دو تیم استقلا

دربی عملکرد ضعیفی داشتند!
 چون فوتبال ایران در چند سال اخیر ضعیف 
شده، دیدار های مهمی مثل دربی هم شکل 
زیبایی ندارد. با این روندی که باشگاه ها در 
پیش گرفته اند، دیگر فوتبال زیبا و شناوری را 
لیگ برتر نخواهیم دید. یکی از ضعیف ترین و 
بدترین بازی های تاریخ دربی را شاهد بودیم. هر 
دو تیم بدون برنامه، بدون کیفیت و عدم وجود 
صحنه های دیدنی، فقط درگیری را به نمایش 
گذاشتند. با اینکه داور خوب سوت زد، اما در 
بازبینی خطا ها با سیستم VAR اصلاً عملکرد 

ایده آلی نداشت. 
فوتبال  تیم  بالای  فنی  کیفیت  درباره   

سپاهان، چه نظری دارید؟
 سپاهان مهره های ارزشمند فوتبال ایران را 
جمع کرده و بهتر از سایر تیم هاست. آنها تمام 
ج از خانه  بازی های خودش را در خانه و خار
کنون این  با نتایج مطلوب تمام می کند و هم ا
تیم تنها نماینده فوتبال ایران در لیگ قهرمانان 
آسیاست. به نظرم شانس اصلی قهرمانی در این 

فصل هم به شمار می رود.
ابطال مجوز حواله  نظر شما  درباره   
خودروی فوتبالیست ها توسط دیوان عالی 

کشور چه نظری دارید؟
گر بحث جایزه دادن است، باید به همه   ا
گر  قهرمانان ورزشی جوایز یکسان بدهند. ا
بدون زحمت به فوتبالیست ها حواله خودرو 

بدهند، صدای من هم درمی آید. 

ابراهیمی: 
اصلا یحیی گل محمدی  

مقصر نیست

تاریخ ساز بوکس:   
باز هم قول مدال می دهم 

ایسنا: دانیال شه بخش دارنده تنها مدال 
کنش به انتقادهایی  جهانی بوکس ایران، در وا
که نسبت به عملکرد ضعیف او در مسابقات 
ح  آسیایی مطر بازی های  و  قهرمانی جهان 
می شود، توضیح داد: به نظرم کمی بی انصافی 
در حق من صورت می گیرد. متاسفانه ما برنامه ای 
برای بازی های آسیایی هانگژو نداشتیم و کاملا 
بدون برنامه عازم آن مسابقات شدیم. برای هر 
مسابقه ای باید برنامه ای باشد که برای هانگژو 
چنین نبود.  شه بخش افزود: به عنوان مثال 
قرار بود پیش از اعزام به هانگژو در تورنمنت 
تدارکاتی بوسنی حاضر شویم که تنها ۲ بوکسور 
ایران عازم آن مسابقات شدند و سه بوکسوری 
که در بازی های آسیایی حضور داشتند به آن 
تورنمنت عازم نشدند. بدون مسابقه و برنامه 
راهی هانگژو شدیم که برای کسب موفقیت در 
سطح بین المللی مناسب نیست. امیدوارم از 
این پس شرایط بوکسورهای ایران بهتر شود. 
دارنده مدال نقره آسیا، در پاسخ به این سوال 
که آیا بار دیگر می تواند قول کسب مدال دهد، 
توضیح داد:  من همیشه در بدترین شرایط هم 
گر در بازی های  قول کسب مدال داده ام و واقعا ا
آسیایی ۲۰۲۲ هانگژو هم بد شانسی نمی آوردم، 
حداقل توانایی مبارزه تا پای کسب مدال را 

داشتم که متاسفانه این اتفاق رخ نداد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
فارس: تساوی تیم های پرسپولیس و استقلال خوزستان 
گردان یحیی گل محمدی پشت سر  نهمین بازی بود که شا
گذاشتند اما فقط در این ۹ بازی یک برد به دست آوردند. 
مقابل  رسید،  تساوی  به  ملوان  مقابل  پرسپولیس  تیم 
صنعت نفت مساوی کرد، در لیگ قهرمانان آسیا مقابل 
استقلال تاجیکستان به تساوی رسید، در لیگ برتر به 
سپاهان باخت، در لیگ قهرمانان آسیا مقابل النصر ۱۰ نفره 
مساوی کرد، مقابل الدحیل قطر در حضور بیش از ۵۳ هزار 
گر خودی شکست خورد و از آسیا حذف شد، مقابل  تماشا
استقلال تهران در دربی به تساوی رسید، مقابل استقلال 
خوزستان نتیجه ای بهتر از مساوی کسب نکرد و فقط تیم 
هوادار را با نتیجه یک بر صفر و با گل به خودی مدافع این 
تیم شکست داد تا از ۲7 امتیاز ممکن این تیم فقط ۹ امتیاز 
کند. در تاریخ  را در رقابت های آسیایی و داخلی کسب 
باشگاه پرسپولیس تنها در دو مقطع زمانی این تیم در ۹ 
بازی یک برد به دست آورده که یکبار در سال ۱۳۹۰ و یکبار 
هم در سال جاری این اتفاق رقم خورده است. شرایط این 
روزهای پرسپولیس باعث شده تا انتقادهای زیادی متوجه 
خ پوشان در  کادر فنی این تیم شود و به همین خاطر سر
بازی شمس آذر قزوین به برد در این بازی نیاز مبرمی دارند 

تا بتوانند از زیر فشار انتقادها خارج شوند. 

بیــنالمــلل
   سرمربی بایرن مونیخ از عملکرد مردانش در بازی مقابل 
گردانش سال  ولفسبورگ راضی است. توماس توخل که شا
۲۰۲۳ را با پیروزی ۲ بر یک خود مقابل ولفسبورگ در هفته 
شانزدهم بوندس لیگا به پایان بردند، پس از این بازی گفت: 
ما شروع خوبی در این بازی نداشتیم و در ۱۰ دقیقه اول خیلی 
توپ لو دادیم، اما در ادامه اوضاع بهتر شد. ما بازی را به نیمه 
آنها کشاندیم، توپ زیادی در اختیار داشتیم و بازی خوبی 
مقابل دفاع چندلایه ولفسبورگ ارائه دادیم. ما انضباط تیمی 
خود را حفظ کردیم و منتظر لحظات مناسب برای گشودن 
دروازه آنها بودیم. گل دیرهنگام ولفسبورگ در وقت های تلف 
شده نیمه اول آنها را به خودشان آورد و همین باعث شد تا 
سبک بازی خود در نیمه دوم را تغییر دهند و با ۶ بازیکن به 
سمت دروازه ما حمله کردند که این کار را برای ما دشوار کرد. 
به همین خاطر تصمیم گرفتیم تعویض هایی انجام دهیم و با 
۳ بازیکن دفاع کنیم و فشرده  به هم بازی کنیم تا کار ولفسبورگ 
را برای یافتن شکاف دشوار کنیم. در مقطع پایانی بازی هم 
خسته بودیم و از نظر بدنی دچار محدودیت هایی شدیم. 
برد سختی بود، اما شایسته کسب آن بودیم. وی همچنین 
درباره دو نیروی هجومی خود اظهار داشت: توماس مولر بازی 
فوق العاه ای از خود به نمایش گذاشت و در هر دو گل ما نقش 
گر به گل او و نحوه بازی او در نیمه  داشت. در مورد هری کین، ا
دوم نگاه کنید، او اولین مدافع ما بود. او توپ را نگه می دارد، 
توپ را تا خط دفاعی مان تعقیب می کند و خوب دفاع می کند. 
عملکرد کین عالی بود. هری شخصیت فوق العاده ای دارد، او 
در زمین رهبر است و بازیکن بزرگی است، هری بسته کاملی 
از یک بازیکن سطح بالا است. سرمربی بایرن مونیخ درباره 
احتمال جذب بازیکن جدید هم اظهار داشت: ما روی این 
موضوع داریم کار می  کنیم. امیدواریم بتوانیم ترکیب تیم را در 

پنجره زمستانی تقویت کنیم. 

مربی نباید لجباز باشد 

خوزستان  استقلال  مقابل  پرسپولیس  فوتبال  تیم 
در هفته سیزدهم لیگ برتر به تساوی رسید. پنالتی که 
داور برای پرسپولیس گرفت، اصلاً پنالتی نبود و بازیکن 
تیم  انداخت. در حق  به زمین  را  پرسپولیس خودش 
فوتبال استقلال خوزستان ظلم شد و تیم انتهای جدول، 
گرفتن یک امتیاز هم برایش مهم است. در فوتبال اروپا 
یارگیری همین گونه است و بازیکن استقلال خوزستان 
در محوطه جریمه هیچ خطایی مرتکب نشده بود. مگر 
بیرانوند دروازه بان یک تیم ملی نیست، چرا این گل ها را 
مقابل استقلال خوزستان خورد؟ بیرانوند به جای اینکه 
کند و یا تمریناتش را درست انجام دهد،  فوتبال بازی 
دنبال دلقک بازی است. گلری که این همه پول می گیرد 
باید در تمام بازی ها خوب باشد، نمی شود ۶۰- 7۰ میلیارد 
تومان پول بگیرد و تیمش را ذلیل کند. پرسپولیس دیگر 
سیستمی ندارد که در زمین پیاده کند و تمام تیم ها دست 
کادر فنی پرسپولیس را خوانده اند. پرسپولیس با بودن 
این نفرات قهرمان نخواهد شد و باید به دنبال رسیدن به 
رتبه دیگری باشد تا حداقل به لیگ قهرمانان آسیا راه پیدا 
کنند. سپاهان بهترین تیم را بسته است و یک مربی کاربلد 
و حرفه ای دارد. زمانی که برانکو از پرسپولیس رفت، قول 
۵ سال قهرمانی را داده بود و این تیم قهرمان را به دست 
این آقایان داد. منتها این افراد نتوانستند استفاده کنند، 
خیلی زود عسل روی لیوان را خوردند و فکر کردند تمام 
لیوان عسل است، اما نصفش عسل بود. من پرسپولیسی ام 
و دلم می شکند که تیم به این اوضاع و احوال افتاده، برای 
همین هر چیزی  را که می بینم می گویم. پرسپولیس اینقدر 
بازیکن خوب و تأثیرگذار دارد که دیگر وحید امیری به چشم 
نمی آید. هر تیمی در لیگ برتر دوست دارد یکی از بازیکنان 
پرسپولیس را داشته باشد. باز هم می گویم؛ پرسپولیس 
بازیکن دارد، اما آنها کارآیی ندارند. گل محمدی وقتی 
مهدی عبدی و عیسی آل کثیر را نخواست، خودش با 
دست خودش تیم را از بازیکن محروم کرد و الان نیز این دو 
کتور و سپاهان خیلی خوب کار می کنند. مربی  فوروارد در ترا
نباید لجباز باشد بلکه باید بتواند تمام سلیقه ها را کنار هم 
بگذارد. سال ۱۳۶۰ علی پروین ۲۵ بازیکن داشت که همه 
شرایط بازی داشتند و در حد تیم ملی بودند، پس چطور 
می توانست چنین تیم پرستاره ای را اداره کند؟ مدیریت 
و اداره کردن تیم مهم است. مربی که سالی ۵۰ میلیارد 
تومان می گیرد، اما نتواند با یک بازیکن درست کار کند، به 

درد نمی خورد. 

وحیدقلیچ
کارشناسفوتبال

آلکاراس،  سرمربی اسپانیایی جدید نساجی: 

فریبا: فوتبال ما به دادگاه بیشتر شبیه است تا ورزش! 

مربی  آلکاراس،  لوکاس  ملی:  آرمان 
نساجی  با  توافق  از  پس  اسپانیایی ، 
مازندران قرار است هفته جاری وارد ایران 

شود. 
   تصمیم باشگاه 

به گزارش رسانه رسمی باشگاه نساجی 
مازندران، در پی تصمیم مدیریت باشگاه 
در سمت سرمربیگری، ضمن قدردانی از 
زحمات آقای سیدمهدی رحمتی و با توجه 
به توافقی که با ایشان صورت گرفت، در همین 
راستا بررسی های جامع و دقیقی از چند مربی 
داخلی و خارجی به عنوان گزینه های مطرح 
بعمل آمد. درنهایت با توجه به زمان محدود 
اما با بیش ترین دقت و جزیی نگری، آقای 
»لوکاس آلکاراس« مربی ۵۶ ساله اسپانیایی 
با دارا بودن رزومه مناسب و سابقه طولانی در 
کرات  اولویت گزینه ها قرار گرفت و پس از مذا

اولیه، حضور وی در ایران به همدت یک ونیم 
 ۲۹ سن  از  »آلکاراس«  شد.  قطعی  فصل 
سالگی حضور در سطح اول اسپانیا را در 
جرگه مربی گری تجربه کرده و آلمیرا، لوانته، 
کوس قبرس از  گوزا و المپیا الچه، گرانادا، زارا
ح ترین تیم هایی است که در کارنامه  مطر
او به عنوان مربی و سرمربی دیده می شود. 
سرمربیگری  نیز  ملی  سطح  در  همچنین 
تیم ملی الجزایر در سوابق وی وجود دارد. 
توافقات صورت گرفته، تغییر  به  با عنایت 
شرایط تیم و همچنین بهبود جوانب کلی 
در تمامی رده ها و ترمیم زیرساخت های فنی 
کلیه باشگاه، به عهده و زیرنظر »آلکاراس« 
عمده  به منظور  درخواست  بود.  خواهد 

برخی  و  نگرانی ها  دغدغه ها،  هواداران، 
، سیاست باشگاه  گوار دامن گیر اتفاقات نا
نساجی در زمینه انتخاب سرمربی، درمان 
ریشه ای عیوب و کمبودها بوده و به همین 
دلیل انتخاب یک مربی باتجربه، با دانش فنی 
لیگا و دیگر  بالا که سال های متمادی در لا
سطوح مطرح فوتبال دنیا در عرصه مربی گری 
فعالیت داشته، عاقلانه ترین تصمیم ممکن 
بوده است. امید است با حمایت و همدلی 
هواداران پرشور و فهیم و تلاش های آلکاراس، 
باشگاه نساجی مازندران به شرایط ایده آل 

بازگردد. 
کنش سرمربی    وا

سرمربی اسپانیایی نساجی مازندران، 

حضور در این تیم را برای خودش چالشی 
آلکاراس  لوکاس  دانست.  هیجان انگیز 
 Granada« در گفت وگویی کوتاه با سایت
پیشنهاد  پذیرش  درباره   ،»Digital
سرمربیگری تیم فوتبال نساجی مازندران 
اظهار داشت: از این چالش هیجان زده 

هستم. 
بدی  عملکرد  که  است  تیمی  نساجی 
قهرمانی  به  گذشته  سال  اما  داشته، 
در  امسال  و  رسید  ایران  حذفی  جام 
کرده بود. این  لیگ قهرمانان آسیا بازی 
چوس  که  شد  مدعی  همچنین  سایت 
کانیاداس قرار است با آلکاراس به ایران 
سفر کند و مربی نساجی شود. او پیش تر 
گرانادا دستیار آلکاراس بود. نساجی  در 
در  آلکاراس  لوکاس  تیم  بیست ویکمین 

قامت مربیگری به شمار می رود. 

استقلال  تیم  پیشکسوت  فریبا  بهتاش 
که دیده  با شکایت هایی  روزها  این  گفت: 
می شود فوتبال بیشتر به دادگاه شبیه است تا 

یک رشته ورزشی. 
   برتری برابر نساجی 

بهتاش فریبا در گفت وگو با تسنیم، درباره 
نساجی  مقابل  استقلال  صفر  بر   ۴ برتری 
مازندران در هفته سیزدهم لیگ برتر فوتبال، 
اظهار داشت: در دربی هر نتیجه ای کسب 
شود، بازی های بعد از آن خیلی سخت است، 
اما شرایط استقلال از دقیقه ۴۰ به بعد فرق کرد 
گردان جواد نکونام  و همه چیز در اختیار شا
بود. بازیکنان تمام توان شان را گذاشتند و 
زوج سازی های بسیار خوبی در جناح چپ و 
راست به چشم می خورد. شوت های خوبی 
هم به سمت دروازه زده و درگیر ی ها و پرس ها 
به درستی انجام می شد. استقلال ۴ گل زد و 
می توانست سه، چهار گل دیگر هم بزند. توان 

نساجی هم همین قدر بود و انتظار درگیری از 
این تیم نمی رفت. 

   وضعیت خط دفاعی 
وی با اشاره به تصمیم کادرفنی استقلال 
برای خط دفاعی یادآور شد: کادرفنی با توجه 
به نبود دو مهره اصلی در خط دفاعی، در دربی 
از صالح حردانی استفاده کرد که این ترفند 
جواب داد. پرسپولیس بازیکنان سرعتی مثل 
مهدی ترابی داشت که کوین یامگا با او حرکت 
می کرد و صالح حردانی نیز در جناح راست 
پوشش می داد. این ترفند باعث شد بهترین 
بازیکن پرسپولیس در دربی تعویض شود. 
کادرفنی استقلال دست به ترکیب نزد و در بازی 
با نساجی نیز همان مدافعان دربی را گذاشت و 

هیچ خطری روی دروازه تیم ایجاد نشد. 
   تعویض ها 

کرد:  خاطرنشان  فوتبال  پیشکسوت 
بازیکنان تعویضی گل زدند که البته گل مهرداد 

محمدی با چاشنی شانس همراه بود. خیلی 
خوشحالم که آرمان رمضانی برای استقلال گل 
می زند، او بازیکن با شخصیت و خوبی است 
و هر زمان وارد زمین می شود به تیم کمک 
می کند. رمضانی وظایفی که به او می دهند را 
به خوبی پیاده می کند و از نظر شخصیتی او 

را دوست دارم. 
کیف می کنم.  گل می زند،  وقتی رمضانی 
فریبا در رابطه با وضعیت این روزهای ارسلان 
مطهری که در دیدار گذشته در لیست ۱8 نفره 
هم قرار نداشت، گفت: نمی دانیم مطهری 
کجاست و خبری از او نیست! او مهاجم قابلی 
است ولی باید دید در تمرینات چطور است. 
چون خبری از تمرینات نداریم بهتر است 

درباره اش صحبت نکنیم. 
    اتفاقات بعد از دربی

وی در خصوص اتفاقات بعد از دربی و 
شکایت های استقلال و پرسپولیس از یکدیگر، 

گفت: فوتبال ما بیشتر به دادگاه شبیه است 
بیانیه  یا  می کنند  شکایت  همه  ورزش.  تا 
از  باید  که  لذتی  می کنند  کاری  می دهند. 

فوتبال ببریم، کمتر شود. 
شده  باب  ما  فوتبال  در  بیانیه نویسی 
است. بهترین راه را استقلالی ها به خصوص 
که به  کردند  انتخاب  بازیکنان  کادرفنی و 
حواشی دامن نزدند و باید با این دست فرمان 
جلو بروند. نیازی نیست که تیم تمرکزش را 
از دست بدهد. فریبا افزود: سپاهان با کسر 
۴ امتیاز و یک بازی عقب افتاده تنها یک 
گر دیدار عقب  امتیاز از استقلال کمتر دارد و ا
افتاده اش را ببرد به صدر جدول می رود. 
کرد، درست بود و نباید  که استقلال  کاری 
کاری به حواشی داشته باشند. وقتی درگیر 
این مسائل شوید، افکارتان خراب می شود، 
کتیک  وقتی افکار خراب شود نمی توانید تا

درست اتخاذ کنید. 

هیجان زده هستم


